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ارسال بیش از ۲۰۰ مقاله به دبیرخانه همایش دانش سنتی محیط زیست
رییس همایش ملی دانش سنتی محیط زیست در ایران گفت: بیش 
از ۲۰۰ مقاله به دفتر همایش رسیده که این نشان دهنده پتانسیل و 
توانایی ویژه این حوزه برای شــناختن زوایای مختلف محیط زیست 
است.  نورالله مرادی، معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان 
حفاظت محیط زیست و رئیس اولین همایش ملی دانش سنتی محیط 
زیست در ایران با اشاره به نمایش غرور ملی در عملیات وعده صادق 
میهن اسلامی در برابر رژیم غاصب صهیونیستی، بیان کرد: بیش از 

۲۰۰ مقاله به دفتر همایش رســیده که این نشان دهنده پتانسیل و 
توانایی ویژه این حوزه برای شــناختن زوایای مختلف محیط زیست 
اســت. وی افزود: جامعه علمی ما این پتانســیل را دارد که از دانش 
ســنتی بهره بیشتری ببرد و ما در نظر داریم تا در آینده نزدیک و بعد 
از تجمیع اطلاعات از تمامی اســتان های کشور، اطلس دانش سنتی 
محیط زیست ایران را منتشــر کنیم معاون آموزش و مشارکت های 
مردمی سازمان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: تألیف ۳۱ کتاب در 

تمامی استان های کشور در حوزه دانش سنتی محیط زیست بخشی 
از اقدامات ما در آینده خواهد بود و برای زایش و اســتمرار این گونه 
دانش ها لازم اســت دبیرخانه دائمی این همایش فعال باشد. مرادی 
بیان داشــت: برنامه ریزی ها برای اســتمرار این همایش به صورت 
همایش دوســالانه دانش سنتی محیط زیست در حال انجام است و 
این حرکت انگیزه های لازم برای توجه سایر علوم به دانش سنتی در 

حوزه های خود را فراهم کرده است.

جامعه

اخبار کوتاه 

معاون فنی و نظارت ســازمان نظام پزشــکی گفت: تعرفه های 
پزشــکی ۱۴۰۳ از اول فروردین ماه ســال جاری قابلیت اجرا و 
محاسبه دارد و آنچه که به عنوان معوقه های تعرفه های پزشکی 
به حساب می آید لازم است توسط سازمان های بیمه گر پرداخت 

شود.
دکتر رضا لاری پور، درباره ابلاغ نرخ تعرفه های پزشــکی سال 
۱۴۰۳ اظهار کرد: اگرچه هیات دولت نرخ تعرفه های پزشــکی را 
در اوایل فروردین ماه ســال جاری تعیین کرد اما این تعرفه ها با 
تاخیر ۲۳ روزه ابلاغ شد. اما در مجموع تعرفه های پزشکی ۱۴۰۳ 
از اول فروردین ماه ســال جاری قابلیت اجرا دارد و آنچه که به 
عنوان معوقه های تعرفه های پزشکی به حساب می آید لازم است 

که توسط سازمان های بیمه گر پرداخت شود. 
وی با بیان اینکه تعرفه های پزشــکی که توســط دولت ابلاغ 
می شود برای تمام اعضای جامعه پزشکی لازم الاجراست، افزود: 
علیرغم لازم الاجرا بودن تعرفه های پزشــکی ابلاغی، به عنوان 

حق الناس ذی نفعان این مولفه به حساب می آید. 
لاری پور ادامه داد: نرخ تعرفه های پزشــکی امسال و در دولت 
ســیزدهم ۳۵ درصد افزایش یافت. اگرچه نــرخ تعرفه ابلاغی 
از ســوی دولت با نــرخ تعرفه مصوب شــورای عالی بیمه چند 
درصد اختلاف دارد اما ســعی شــده جزئیات تعرفه های پزشکی 
ماننــد »ویزیت«، »هتلینگ«، »جزء فنــی« و »جزء حرفه ای« 
متناسب با نرخ تورم کشــور افزایش یابد. به طور مثال، افزایش 
۴۰ درصدی رشــد ویزیت و رشد ۴۵ درصدی جزء حرفه ای جزو 
تلاش های افزایش جزئیات تعرفه های پزشــکی متناسب با نرخ 

تورم به حساب می آید. 

وی با اشــاره به افزایش ۳۵ درصدی نرخ تعرفه های پزشــکی 
اظهار کرد: بررســی افزایش تعرفه های پزشکی سال ۱۴۰۳ در 
مقایســه با افزایش تعرفه ها طی یک دهه گذشــته بیانگر این 
اســت این مولفه ها تــا پیش از این تا این حد افزایش نداشــته 
اســت. امیدواریم که با افزایش متناسب تعرفه های پزشکی طی 
سال های آتی نیز شاهد نگهداشــت و پاسداشت نیروی انسانی 

نظام پزشکی کشور باشیم.

لاری پور درباره نقش بیمه ها در پوشــش تعرفه های پزشــکی 
گفت: یکی از نکات مهم و اساسی در ارتباط با تعرفه های پزشکی 
این است که بیمه ها به عنوان عناصر اصلی پرداخت کننده موظف 
هســتند که نســبت به پرداخت به موقع اقدام کننــد؛ نه اینکه 
پرداخت ها با تاخیرهای چندین ماهه انجام شود. همچنین مردم 
کمترین نگرانی را به هنــگام مراجعه به ارائه دهندگان خدمات 
ســلامت داشته باشــند و با پرداخت حق بیمه بتوانند با آرامش 

خاطر در هنگام بیماری به پزشکان مراجعه کنند. 
معاون فنی و نظارت سازمان نظام پزشکی درباره نرخ تعرفه های 
پزشکی ایران در مقایسه با سایر کشورها نیز توضیح داد: همچنان 
نسبت به تعرفه پزشکی سایر کشورهای جهان فاصله داریم. نرخ 
تعرفه های پزشکی ایران با کشورهای همسایه نظیر ترکیه، هند، 
پاکستان و عراق همواره اختلاف دارد. افزایش نرخ ارزی ماه های 
اخیر نیز سبب شده اختلاف تعرفه های پزشکی ایران در مقایسه 

با کشورهای دیگر افزایش یابد. 
وی ادامه داد: بررسی ها بیانگر این است نرخ تعرفه های پزشکی 
کشــورهای ترکیه، پاکستان و افغانســتان به ترتیب ۱۸، ۸ و ۸  
برابر نرخ تعرفه های پزشــکی کشــور ما اســت. همچنین نرخ 
تعرفه های پزشــکی کشورهای حاشــیه خلیج فارس و عراق به 

ترتیب ۳۰ و ۲۵ برابر نرخ تعرفه های کشور است. 
لاری پور افزود: به طور قطع، هزینه های ویزیت در کشــورهای 
دیگر نســبت به ایران بالاتر اســت اما نکته مهم و اساسی این 
اســت که کیفیت ارائه خدمات درمانی کشور جزو نقاط قوت و از 
پایه های اساسی احساس آرامش در مردم به حساب می آید که با 

هیچ بدیل دیگری قابل مقایسه و همسانی نیست.
فنی و نظارت ســازمان نظام پزشکی با اشــاره به نرخ تعرفه های 
پزشکی گفت: اگر خواهان رسیدن به تعرفه های پزشکی کشورهای 
دیگر هستیم باید به این نکته توجه کنیم اگر نرخ تعرفه های پزشکی 
طی ســال های گذشته فریز نمی شد و متناسب با نرخ تورم افزایش 
می یافت، با چالش امروز، مواجه نمی شدیم. لذا نسبت به ادوار گذشته، 
عدد نرخ تعرفه های پزشکی که در دولت سیزدهم مصوب شده، قابل 

قبول و یک افزایش منطقی است. 
لاری پور ادامه داد: اگرچه نرخ تعرفه های ابلاغی با عدد شورای 
عالی بیمــه که با حضــور ذی نفعان، خبرگان حوزه ســلامت، 
ارائه دهنــدگان خدمات مانند بیمه ها و ســازمان برنامه و بودجه 
تصویب شــده بود، متفاوت اســت اما با این اوصاف باید گفت 
دســتاورد تعرفه ای حاصل شده است اما با توجه به فریز تعرفه ها 
در سال های گذشته و همچنین نرخ تورم، باز هم رشد لحاظ شده 

تکافوی نیازهای امروز جامعه پزشکی را ندارد.

فرمانده انتظامی تهران بزرگ  خبر داد؛

توقیف تریلی با یک تن شیشه در پایتخت
فرمانده انتظامی تهران بــزرگ از توقیف یک تریلی حامل 
یک تن شیشه ادغام شده در سنگ خبر داد. سردار محمدیان 
فرمانده انتظامی تهران بزرگ در نمایشــگاه کشفیات پلیس 
مبارزه با مواد مخدر اظهار داشــت: مأموران پلیس مبارزه با 
مواد مخدر با رصد متهمان و یک کار پیچیده ســه الی چهار 
ماهه موفق به شناســایی و کشــف محموله ۱۱۱۸ کیلویی 
شیشــه که دو نفر در پوشش سنگ معدن اقدام به حمل آن 
می کردند، شدند. وی افزود: خوشبختانه سه نفر متهم اصلی 
دستگیر شدند و قاچاقچیان این محموله سنگین شیشه را از 
خارج کشور وارد و سعی داشتند پس از تخلیه در تهران اقدام 
به توزیــع آن کنند که مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر با 
نظارت و رصد متهمان موفق به کشــف آن شــدند. فرمانده 
انتظامــی تهران بزرگ ادامه داد: تحقیقات تکمیلی پلیس در 
خصوص پرونده بزرگ ترین محموله شیشــه کشف شده در 

تهران در حال انجام است.

 آخرین وضعیت تولید شیرخشک 
در کشور 

سخنگوی سازمان غذا و دارو ضمن تشریح آخرین وضعیت 
بازار شیرخشــک در کشــور، از تولید و فروش ۶۸میلیون و 
۵۰۰هزار قوطی شیرخشــک رگولار )شیرخشک معمولی( در 
سال گذشته خبر داد. دکتر سجاد اسماعیلی، با بیان اینکه سال 
۱۴۰۲ میزان تولید و فروش شیرخشک رگولار از رشد حدود 
۱۵ درصدی نسبت به ســال ۱۴۰۱ برخوردار بوده، گفت: به 
طوری که در سال گذشته با وجود برخی مشکلات در تامین 
ارز شیرخشــک در ماه های ابتدایی سال، اما با گشایش های 
ارزی و رفع مشــکلات تولید، در مجموع ۶۸ میلیون و ۵۰۰ 
هزار قوطی شیرخشــک رگولار تامین و توزیع شد. وی ادامه 
داد: این درحالیســت که در سال ۱۴۰۱ میزان تولید و فروش 
شیرخشــک رگولار ۶۰ میلیون و ۶۰۰هزار قوطی و در سال 

۱۴۰۰ نیز ۵۵ میلیون و ۶۰۰هزار عدد بوده است.
سخنگوی سازمان غذا و دارو در پاسخ به سوال ایسنا درباره 
کمبود مقطعی شیرخشــک های رگولار از مــرداد تا مهرماه 
ســال گذشته به دلیل اختلال در روند تامین ارز، توضیح داد: 
اما نهایتا با رفع مشــکلات، توانســتیم در آبــان، آذر، دی و 
بهمــن ماه کمبودها را جبران کنیــم و در مجموع با حمایت 
از تولیدکنندگان داخلی، هم تامین شیرخشــک و هم توزیع 
آن افزایــش یافت؛ به گونه ای که آمــار توزیع به ماهی ۱۲ 
میلیون قوطی نیز رســید؛ در حالی که روند در ســال قبل از 
آن طوری بــود که ماهیانه بین ۵ میلیون تا ۵میلیون و ۵۰۰ 
هزار قوطی شیرخشــک توزیع می شد. وی ادامه داد: اکنون 
وضعیت تولید و توزیع به حد تعادل رسیده، مشکلی در تامین 
شیرخشــک های رگولار در برندهای مختلف نداریم و انواع 
شیرخشک در کوچک ترین تا بزرگ ترین داروخانه های کشور 
به میزان کافی موجود اســت و گزارشــی هــم از کمبود در 
اســتان های مختلف بابت شیرخشک های رگولار نداشته ایم. 
اسماعیلی همچنین به اصلاح سیاست های ارزی شیرخشک 
در جهت حمایت از تولید کنندگان نیز اشــاره کرد و به ایسنا 
گفت: به این ترتیب قیمت شیرخشــک به قیمت واقعی آن 
نزدیک تر شد و این درحالیســت که مصرف کننده با همان 
قیمت قبلی شیرخشک را دریافت می کند و تغییر قیمتی برای 
مصرف کننده نداشته ایم. سخنگوی سازمان غذا و دارو تاکید 
کــرد: مردم می توانند با ارایه کد ملی کودک به داروخانه و با 
ثبت کد ملی و اســتعلام شناســه رهگیری، شیرخشک را با 
قیمت قبلی و تا ســقف ۱۰ قوطی در ماه به صورت یارانه ای 
دریافت کنند. اسماعیلی در زمینه شیرخشک های رژیمی هم 
به ایسنا گفت: در زمینه شیرخشک های رژیمی هم با اصلاح 
سیاســت های ارزی مجددا از تولید کننده این حوزه حمایت 
شد و مردم با مراجعه به داروخانه و ارایه نسخه پزشک و کد 
ملی فرزندشان می توانند شیرخشک را با قیمت قبلی دریافت 
کنند. در این حوزه نیز آمار تامین و توزیع کاملا پایدار است.

سخنگوی ســازمان غذا و دارو تاکید کرد: پنج تولید کننده 
شیرخشــک در کشور فعال هســتند که بر حسب نیاز کشور 
و پیش بینی هایی که صــورت می گیرد، برنامه تامین و تولید 

شیرخشک را با تولیدکنندگان هماهنگ می کنیم.

 فاصله تعرفه های درمانی ایران با سایر کشورها؛

اجرای تعرفه های جدید پزشکی 

شهردار منطقه ۲۱ تهران در جلسه ساماندهی بساط گستران از برنامه ریزی دقیق، آسیب شناسی 
و رســیدگی به مشــکلات با هدف گسترش و نگهداشت بازارچه تهرانســر در منطقه خبر داد.در 
جلســه ساماندهی بساط گســتران ثابت و سیار تهرانســر در منطقه ۲۱ که با حضور مدیرعامل 
شرکت ساماندهی مشاغل و صنایع شهر، مدیرعامل شرکت شهربان و حریم  بان شهرداری تهران، 
شــهردار منطقه ۲۱، معاون خدمات شهری و محیط زیست، رؤســای ادارات بازرسی و حراست، 
پلیس راهور و اجراییات برگزار شد؛ به لزوم گسترش بازارچه تهرانسر با بررسی مشکلات، آسیب 
شناســی و برنامه ریزی دقیق رسیدگی شد. محمدرضا پوریافر شــهردار منطقه ۲۱ تهران با بیان 
مطلب فوق گفت: رفع ســد معبر در پیاده رو، رفع مشــکل ترددی و گره گشایی ترافیکی و ارتقا 
ســطح رضایتمندی شهروندان و کســبه و رونق اقتصاد دست فروشان در محل بازارچه از اهداف 
برپایی این بازارچه اســت. وی در ادامه گفت: این معضل در همه جای تهران وجود دارد و بحث 
دست فروشــان و جمع آوری آنها و رفع سد معبر، کار بســیار راحتی نیست و باید طبق ساز و کار 
دقیق و درست پیش رفت. سعید بیگی مدیرعامل شرکت ساماندهی مشاغل و صنایع شهر ضمن 
تشــکر از اجرای این طرح در منطقه ۲۱ گفت: امروزه به یک خرد رســیده اید که می توان کار را 
به طور کامل تری انجام دهید. شــهرداری باید با حضور مستمر خود پای کار و با نظارت دقیق در 
حفظ و نگهداشت و توسعه این بازارچه تلاش کند. مسعود رنجبریان مدیر عامل شرکت شهربان 
و حریم بان شهرداری تهران در ادامه این جلسه بیان کرد: باید در خصوص دست فروشان و توسعه 
و نگهداشت بازارچه، منطقه در محور اصلی کار قرار گیرد و با آسیب شناسی این طرح، توان خود 

را در توسعه و نگهداشت این بازارچه با کمک نیروی یگان ادامه دهد.

معاون خدمات شــهری شهرداری تهران با اشاره به ممنوعیت ورود 
حیوانات اهلی به ویژه ســگ ها به بوستان های تهران، گفت: در این 

حوزه شهروندان باید همراهی و همکاری لازم را داشته باشند.
حســین نظری در جمع خبرنگاران گفت: قطعا اولویت اول شــهر 
آراستگی و نظافت آن است. امروز گزارش مفصلی از اقدامات معاونت 
خدمات شهری در حوزه استقبال از بهار و همچنین رویدادهای ملی و 
مذهبی از بعد از دهه فجر وجود داشته به همراه عملکرد در حوزه بارش 

برف و باران در صحن شورا ارائه شد.
وی افزود: در این مدت در حوزه نظافت شــهر تلاش زیادی صورت 
گرفته؛ اما شــاید نتیجه با تلاش های انجام شــده برابــر نبوده؛ لذا 
آسیب شناسی صورت گرفت و اشکالات احصا شد. طرح جامع پسماند 
پیگیری و نهایتا ابلاغ شد، فهرست بهای پیمانکاران مورد بازنگری 
قرار گرفت و در نهایت پس از تصویب به مناطق ابلاغ شــد. معاون 
خدمات شهری شهرداری تهران ادامه داد: در حوزه قراردادها باید تغییر 
رویکردی داده می شد که براساس آن از ۱۵۰ قرارداد در مناطق به ۱۴ 
قرارداد منطقه ای بر اساس طرح جامع رسیدیم. به این ترتیب در مرحله 
عبور از مشکلات قرار گرفته ایم و همانطور که از گزارش های سامانه 
۱۳۷ مبنی بر کاهش نارضایتی ها برمی آید وضعیت رو به بهبود است. 
شاخص های نظارتی در قراردادهای جدید مورد توجه ویژه قرار گرفته 
که عملکرد دقیق تر را به همراه دارد. وی با تاکید بر اینکه شهرداری در 
مرحله عبور به سمت مسیر مناسب در حوزه نظافت شهر است، افزود: 

اعضای شورای شهر نیز در صحن اعلام کرده اند که مخازن زباله در 
حال حاضر به صورت مرتب تخلیه و نظافت می شود؛ البته ممکن است 
در حال حاضر همه جای شــهر این موضوع به صورت یکسان نشده 
باشــد اما آموزش پیمانکاران را تقویت خواهیم کرد تا بتوانیم به حد 
قابل قبول برسانیم. نظری تاکید کرد: نگهداشت شهر چند مولفه دارد 
و موضوعات مختلفی از جمله تمیزی، روفت و رو و المان های شهر را 
شامل می شود. مثلا در حوزه المان های شهر با فرسوده شدن آنها نیاز 
به تعویض وجود دارد که در چندین سال گذشته با توجه به عدم صرف 
هزینه در این حوزه شــاهد یک عقب ماندگی هستیم که باید جبران 

شود؛ البته در حوزه فضای سبز نمره قابل قبولی داریم.

رییــس پلیس راهور فراجا از پیگیری برای اجرایی شــدن اعتراض 
اینترنتی به جرایم رانندگی در ســال جاری خبر داد. سردار سید تیمور 
حسینی رئیس پلیس راهور فراجا درباره میزان افزایش جرایم رانندگی 
در سال جدید گفت: نرخ جدید جریمه ها هنوز به ما ابلاغ نشده است و 
ما منتظریم نرخ جریمه ها از طرف هیأت دولت به پلیس راهور اعلام 
شــود. اما در کل می توانم بگویم که جریمه های مربوط به تخلفات 
حادثه ســاز تا پنج برابر افزایش پیــدا می کند و البته این افزایش پنج 
برابری مربوط به تمام تخلفات نیســت و همانطور که گفتم در مورد 
تخلفات حادثه ساز تا پنج برابر افزایش مبلغ را خواهیم داشت. حسینی 
ادامه داد: بیشــترین میزان جرایم مربوط به رانندگی در حالت مستی 
و مصرف مواد روان گردان اســت. توقیف خودرو، شــش ماه ضبط 
گواهینامه و نمره منفی و معرفی به مراجع قضائی از جرایم این مورد 
تخلف در نظر گرفته شده است. رئیس پلیس راهور فراجا با بیان اینکه 
قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی در سال ۱۳۸۹ به تصویب رسیده 
و از ابتدای ســال ۱۳۹۰ به اجرا گذاشــته شد است، گفت: در همین 
قانون پیش بینی شده که پلیس می تواند هر سه سال یک بار پیشنهاد 
افزایش جریمه ها را با توجه به نرخ تورم داشــته باشد و این پیشنهاد 
باید در هیأت دولت مطرح شــود. البته قانون گذار فقط راجع به نرخ 
جریمه مجوز را صادر کرده و نمره منفی و مدت زمان توقیف و سایر 
مجازات های مکمل و جایگزین به شکل ثابت باقی می ماند. وی درباره 
پیامک ارسالی از تخلفات برای رانندگان نیز گفت: ما تاکید داریم که 

حتماً و به محض ارتکاب تخلف پیامکی برای متخلف ارسال شد. در 
متن پیامک اولیه ذکر شده تخلف انجام شده اما در حال بررسی است و 
پیامک دوم بعد از تأیید ارسال می شود که شناسه پرداخت در آن وجود 
دارد معمولًا در پیامک دوم خطایی نداریم. از این رو اگر شــهروندان 
پیامکی دریافت کردند که حاوی شناسه پرداخت نبود، نگران نباشند. 
رئیس پلیس راهور فراجا گفت: در همه اســتان ها و شهرستان های 
کشور امکان اعتراض به جریمه وجود دارد. ما در سال ۱۴۰۳ موضوع 
رسیدگی غیر حضوری اینترنتی را خواهیم داشت که مردم می توانند 
اعتراض خود را در ســامانه ثبت کنند و بعد از مطابقت اگر به نتیجه 

برسیم که ادعای فرد درست است جریمه حذف و پاک خواهد شد.

بانــوی کرمانی تحت حمایت کمیته امداد با کارآفرینی در حوزه خیاطی علاوه بر توانمندی خود، 
زمینه اشتغال افراد جویای کار را نیز فراهم کرده است.

 مشــاغل خانگی از آن دسته کارهایی اســت نیاز به سرمایه بسیار جهت راه اندازی ندارد، با این 
وجود طی مدت کوتاهی این گونه فعالیت ها به سوددهی بالایی رسیده و می تواند زمینه اشتغال را 
برای تعدادی دیگر فراهم کند. امروزه مشــاغل خانگی اهمیت و جایگاه خاصی پیدا کرده است، 
خانم محمدی بانوی کارآفرینی که با ۲۴ ســال سن و بدون هیچ سرمایه ای با حمایت های کمیته 
امداد توانســته علاوه بر توانمندی خود، زمینه اشتغال افراد جویای کار را فراهم کند. وی در این 
باره می گوید: از کودکی علاقه به کار خیاطی داشــتم به همین دلیل بعد از گرفتن مدرک دیپلم و 
فراگیری آموزش های خیاطی در یک خیاطی به عنوان شاگرد مشغول به کار شدم. این کارآفرین 
حوزه خیاطی ادامه داد: فعالیت در این مســیر و در شغل خیاطی خالی از مسائل و مشکلات ریز و 
درشت نبود. کمبود اعتبار یکی از موانع و سختی هایی بود که با آن رو به رو بودم ولی کمیته امداد 
کمک های فراوانی در این مســیر به من کرد و توانستم با دریافت ۱۵۰ میلیون تومان تسهیلات 
اشــتغال از این نهاد و خرید تعدادی چرخ خیاطی یک کارگاه راه اندازی کنم. وی ادامه می دهد: 
من از کمیته امداد تســهیلات گرفتم و کارشناسان این نهاد هم به من مشاوره های لازم را برای 
توسعه بیشتر این کارگاه دادند و نکته دیگر اینکه به صورت مداوم از این کارگاه سرکشی می کنند 
و کمبودهای ما را برطرف می کنند. این بانوی سرپرست خانوار می گوید: هم اکنون علاوه بر قبول 
سفارشــات مشتریان در زمینه دوخت فرم مدارس و فرم بیمارستان ها نیز فعالیت دارم و از طریق 

قبول سفارشات در این زمینه به درآمد خوبی رسیده ام.

در جلسه شورای عالی هلال احمر به ضرورت مدیریت یکپارچه امور و موفقیت هلال 
احمر در نوروز پرداخته شــد. پیرحسین کولیوند در جلســه شورای عالی جمعیت هلال 
احمر با اشــاره به کاهش خسارت ها در ایام نوروز در جاده های کشور گفت: هلال احمر 
با اســتفاده از تمام توان و ظرفیت ها در جاده های کشور حاضر شد که نتیجه آن کاهش 
آسیب ها در سوانح جاده ای بود. وی افزود: هلال احمر تمامی نقاط پرمخاطره و دورافتاده 
را شناســایی کرده و تلاش کرد تا با استفاده از تمامی نیروها و لجستیک، یک پوشش 
سراســری در سطح کشور ایجاد کند. در این جلسه که ســمیه رفیعی، نماینده مجلس 
شورای اسلامی به عنوان یکی از اعضای شورای عالی نیز در آن حاضر بود، اعضا تاکید 
کردند: مدیریت یکپارچه و برنامه ریزی دقیق مدیریت هلال احمر سبب شد تا در سال 
۱۴۰۲ هلال احمر پیشــرفت قابل توجهی داشته باشــد و به اهداف تعیین شده برسد. 
رفیعی تاکید کرد: هلال احمر دســت آورده ای خوبی در ماه های اخیر داشــته است که 
این دست آوردها کم نظیر است. وی افزود: تعیین محدوده وظایف و برنامه ریزی برای 
ســال جدید نیز به خوبی در هلال احمر انجام شده که امیدبخش تحقق اهداف تعیین 
شده است. معمولًا مشاهده می شود که برنامه ریزی ها به نتیجه نمی رسد اما هلال احمر 
توانســته از شعار دادن عبور کند و در عمل موفق باشد. رفیعی ادامه داد: در هلال احمر 
از پایین ترین کارشناس تا مدیران عالی بسیار مهم هستند و باید پیوسته عمل کنند. این 
پیوستگی در پیشبرد اهداف مهم است و همین یکپارچگی منجر به موفقیت هلال احمر 

در ایام نوروز امسال و کاهش تلفات ناشی از حوادث جاده ای شد.

بازارچه دست فروشان تهرانسر، 
توسعه می یابد

ممنوعیت ورود سگ  
به بوستان های تهران

 پیگیری برای اجرای اعتراض اینترنتی 
به جرایم رانندگی

توانمندی بانوی مددجوی کرمانی 
با راه اندازی کارگاه خیاطی

مدیریت یکپارچه منجر به موفقیت 
هلال احمر می شود

شهردار منطقه ۲۱ تهران :

رییس پلیس راهور فراجا خبر داد:معاون شهردار تهران اعلام کرد کرد

در جلسه شورای عالی هلال احمر؛زندگی بانوی کارآفرینی که با ۲۴ ساله روایت شد؛


